

## Ethiopia accedes to Convention on the Recognition and Enforcement of Foreign Arbitral Awards

### The 165<sup>th</sup> country to become party to the Convention

With its accession to the Convention on the Recognition and Enforcement of Foreign Arbitral Awards (also commonly known as the "New York" Convention), effected on 24 August 2020, Ethiopia becomes the 165th State Party to the Convention. The Convention will enter into force for Ethiopia on 22 November 2020.

The "New York" Convention is widely recognized as a foundation instrument of international arbitration and requires courts of contracting States to give effect to an agreement to arbitrate when seized of an action in a matter covered by an arbitration agreement and to recognize and enforce awards made in other States, subject to specific limited exceptions. For more information on the New York Convention, please visit: [https://uncitral.un.org/en/texts/arbitration/conventions/foreign\\_arbitral\\_awards](https://uncitral.un.org/en/texts/arbitration/conventions/foreign_arbitral_awards).

\* \* \* \* \*

*The United Nations Commission on International Trade Law (UNCITRAL) is the core legal body of the United Nations system in the field of international trade law. Its mandate is to remove legal obstacles to international trade by progressively modernizing and harmonizing trade law. It prepares legal texts in a number of key areas such as international commercial dispute settlement, electronic commerce, insolvency, international payments, sale of goods, transport law, procurement and infrastructure development. UNCITRAL also provides technical assistance to law reform activities, including assisting Member States to review and assess their law reform needs and to draft the legislation required to implement UNCITRAL texts. The UNCITRAL Secretariat is located in Vienna, Austria, and maintains a website at [uncitral.un.org](http://uncitral.un.org). UNCITRAL RCAP is located in Incheon, Republic of Korea, and provides technical assistance and capacity-building programming in UNCITRAL's key areas of work to over 50 States in Asia and the Pacific. It maintains a website at [uncitral.un.org/en/TA/regionalcentre\\_asia\\_pacific](http://uncitral.un.org/en/TA/regionalcentre_asia_pacific).*

\* \* \* \* \*

仅用于信息-不是正式文件

### **埃塞俄比亚加入《承认及执行外国仲裁裁决公约》 成为第165个加入该公约的国家**

随着其加入《承认及执行外国仲裁裁决公约》（亦称《纽约公约》）的决定于2020年8月24日生效，埃塞俄比亚成为第165个加入该公约的国家。该公约将于2020年11月22日起对其生效。

《纽约公约》被广泛视为国际仲裁领域的基础性文件。该公约要求缔约国法院在除特定情形外，在审理仲裁协议所涵盖事项时应承认该仲裁协议并承认与执行在其他国家作出的仲裁裁决。关于《纽约公约》的更多信息，请见

[https://uncitral.un.org/zh/texts/arbitration/conventions/foreign\\_arbitral\\_awards](https://uncitral.un.org/zh/texts/arbitration/conventions/foreign_arbitral_awards)

\* \* \* \* \*

联合国国际贸易法委员会(UNCITRAL)是联合国系统内国际贸易法领域核心法律机构。其职责是通过进一步推动国际贸易法规则的现代化和协调化,减少贸易壁垒。贸易法委员会在众多核心领域展开立法工作,如国际商业争端解决、电子商务、破产、国际支付、货物贸易、交通运输、政府采购和基础设施开发等。贸易法委员会也提供法律改革技术援助,包括帮助成员国审查并评估法律改革需要,以及起草立法与执行贸易法委员会的案文。贸易法委员会秘书处位于奥地利维也纳市,官方网站是[uncitral.un.org](http://uncitral.un.org)。贸易法委员会亚洲及太平洋区域中心位于韩国仁川市,为亚洲及太平洋地区50多个国家就贸易法委员会核心工作领域提供技术援助和能力建设项目方案,其网站是[uncitral.un.org/en/TA/regionalcentre\\_asia\\_pacific](http://uncitral.un.org/en/TA/regionalcentre_asia_pacific)。

\* \* \* \* \*

## **UNCITRAL**

### **Regional Centre for Asia and the Pacific**

United Nations Commission on International Trade Law

International Trade Law Division, Office of Legal Affairs

3F, G-Tower, 175 Art Center-daero, Yeonsu-gu

22004 Incheon, Republic of Korea

Tel: +82 32 458 6540 | Fax: +82 32 458 6549

Email: [uncitral.rcap@un.org](mailto:uncitral.rcap@un.org)